
Z A P I S N I K 
 
 

 sa 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane dana 18. prosinca 2006. godine, u sali 
Gradske vijećnice  u Supetru, Vlačica br. 5, s početkom u 17,00 sati. 
 
NAZOČNI: dr. Andrija Buljević,  mr. sc. Milan Glavaški, dr. Marko Stazić, Ivica Caglević,  
Petar Glušević, Frane Domančić, Lovrenco Vladislavić,  Šimica Dragičević, Siniša Cvitanović i 
Juraj Krstulović, dr. Branko Jašić, Nikola Sinovčić.   
ODSUTAN: Dr. Milan Šlender. 
OSTALI NAZOČNI: Ante Kirigin, Mirko Jakšić, Vedran Vušković, Ivan Bjažević, Sergej 
Rendić, Ivica Vranjičić, Mirjana Mihovilović  i Ines Kojundžić. 
 
Uvodnom rječju predsjednik Gradskog vijeća Grada Supetra dr. Andrija Buljević je pozdravio 
sve nazočne viječnike i ostale prisutne, te je nakon prozivke  utvrñeno je da je nazočan dovoljan 
broj viječnika za donošenje pravovaljanih odluka. 
Predsjedavajući je dao na glasovanje  dnevni red, koji je jednoglasno prihvaćen kako slijedi: 
 
 

DNEVNI RED: 
 

 
1. Verifikacija zapisnika sa 13.  sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane 22. 

studenoga 2006. godine. 
2. Vijećnička pitanja i prijedlozi. 
3. Raspravljanje i usvajanje: 

-  "Prijedloga primitaka i izdataka Proračuna Grada Supetra za 2007. godinu" 
      -   "Odluke o izvršenju Proračuna za 2007. godinu" 
          Izvjestitelji: Mirjana Mihovilović,  Ante Kirigin, Ivica Vranjičić 

 
AD 1. 

 
Verificira se zapisnik sa 13. sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane 22. studenoga 
2006.,  u  tekstu u kojem je dan na potvrdu, jednoglasno. 
 

AD 2. 
 
Viječnićka pitanja i prijedlozi 
 
Š.Dragičević:"Da li ste imali kontakt s upraviteljem PZ Supetar po pitanju nekretnine stare 
drvodjelske radione, bio je sklopljen ugovor izmeñu prednika Zadruge Supetar i Općine 
Supetar, taj ugovor nije realiziran na način da bi se Grad uknjižio kao vlasnik, a niti je 
Zadruga stupila u posjed dijela nekretnine koji joj je pripao temeljem ugovora. Što je rañeno 
po tom pitanju, da li se namjerava pristupiti sreñivanju te nekretnine?" 
A. Kirigin:"Radi se o ugovoru koji nije dovršen do kraja, razgovarao sam s pročelnikom, 
izvaditi ćemo sve potrebne dokumente, s gosp. Pantalićem ćemo poslije Nove godine ponovo 
aktualizirati taj dio i uputiti na knjiženje da realizaciju dovedeno do kraja." 
S.Cvitanović:"Ima li novosti oko donošenja prostornog plana i u kojoj je fazi kanalizacija?" 
A.Kirigin:"Odmah poslije blagdana Poglavarstvo će imati sastanak s Komisijom za prostorni 
plan, da bi već kroz siječanj imali konačni prijedlog i dali ga na pečačenje i usvajanje kod 
Ministarstva i Zavoda za prostorno ureñenje. Što se tiče kanalizacije, krenula je, ali to nije 
kako smo mi očekivali da će ulica 1. svibnja biti gotova do Nove godine, sumnjam da će 
završiti iako je obećano, njemu rok teče, ugovor je do 01. svibnja 2007. godine, i sutra ću 
razgovarati s izvoñačem da vidimo na kojem smo dijelu, kakav tempo misle imati." 



I.Caglević:"Za zgradu što je Šimunović kupio na rivi, stanari moraju izaći iz nje, na koji je 
način kupio, što Grad poduzima?" 
A.Kirigin:"Šimunović kad je  kupio  knjižio se na čitavu zgradu, iako u ugovoru stoji da je to 
prizemlje u kojem je dućan.." 
S.Rendić:"Od 1988. godine imamo zaključak Skupštine kojim se daje na upravljanje i 
korištenje zgrada označena 266/3, a koja u naravi predstavlja prizemne prostorije-
prodavaonicu trgovinske robe i u stavku 2. "Predsjednik Skupštine će potpisati taj ugovor za 
slučaj ako se ispune uvjeti iz stavka 1. ovog Zaključka. Tog uvjeta u zaključku nema, 
pokušavao sam razgovarati s gosp. Matijaševićem, pitao sam i Miru Litović, kako je došlo do 
toga, oni se čude da su se knjižili na takav način. Činjenica je da se "Dalma" knjižila u 
cjelosti, ja vidim jedini razlog za to što zgrada nije etažirana i temeljem toga se proveo taj 
zaključak. Mi smo u meñuvremenu zaključili 4 ugovora o prodaji stanova, činjenica je da su 
ugovori s kojima su ljudi kupili stanove na 240 obroka, ugovori su prijavljeni na Sudu i 
položeni u knjizi ugovora,  morat će se napraviti etažiranje, a podnesen je prijedlog Sudu da 
se ispravi očita pogreška. Sada ćemo vidjeti kakvi su apetiti i razmišljanja "Bračanke". 
Ukoliko se postigne sporazum na ročištu, to će se elegantno riješiti bez probleme…nažalost to 
su posljedice koje smo naslijedili i moramo ih dovesti do kraja." 
F.Domančić:"Imali smo dvije tematske sjednice GV glede "Velog placa", na tim vijećima 
smo donjeli odreñene zaključke, prijedloge i sugestije, zanima me što se napravilo…" 
A.Kirigin:"Nakon Vijeća, zaključke smo uputili "Svpetrvs Hotelima" i nakon toga nikakvog 
odgovora nismo dobili. Zamolio sam našeg odvjetnika da im napiše jedno uljudno pismo i da 
ih pozove na ponovni razgovor. Prije dva dana smo imali turističko vijeće, gosp. Markusović 
mi je tada rekao da će gospodinu Dužiću reći da se sastanemo i ponovo razgovaramo." 
F.Domančić:"Odgovorom sam dijelom zadovoljan, da li su stručne službe po zaključku GV 
izvjestile sve one koje su morale izvjestiti, da li smo dobili povratne informacije od onih 
kojima smo poslali, da li je neko odgovorio.." 
A.Kirigin:"Na sve adrese smo poslali, bio sam u Zagrebu u Državnom odvjetništvu koje je 
tražilo još neke dodatne dokumente koje smo im poslali. Poslije Nove godine ću ponovo u 
Drž.odvjetništvo da vidim što je s tim. U Fondu sam takoñer bio, oni se izvlače jer su doveli 
do tog stanja. Drž.odvjetništvo će nas uputiti što dalje moramo raditi." 
F.Domančić:"Mi ne smijemo pustiti da nas vrijeme pregazi. Predlažem i sugeriram 
Poglavarstvu, s obzirom da je supeta,rska luka prva luka iza Splita u SDŽ po prometu vozila i 
putnika, da idemo u osnivanje naše lučke uprave, zakon nam to omogućava, jer zašto bismo 
dozvoljavali da drugi rukovode lukom Supetar a sredstva nam daju na kapaljku, i  zašto bi 
nam drugi odlučivali o koncesionarima. Zato predlažem Poglavarstvu da najozbiljnije 
razmisli o tome i da nas na drugoj sjednci GV izvjesti što se poduzelo po tome.."              
A.Kirigin:"O tome smo razgovarali na Poglavarstvu, treba pričekati da vidimo što će biti…"  
S.Cvitanović:"U medijima smo čuli da se planira izgradnja trećeg pristaništa u Supetru, o 
čemu se zapravo radi.." 
A.Kirigin:"Radi se o završetku porta, proširuju se jedna i druga rampa, od rampe broj dva 
koja je vanjski vez prema pumpnoj stanici radi se tzv. pasarela ili pješačka staza širine 3 
metra na stupove, tako da će sada cesta do drugog veza biti kompletna za promet, biti će tri 
trake a pješačka staza u pasareli. Na dijelu nasusprot "Tonta" se radi "pero" koje je 20 metara 
vani i tu će se raditi pristanište za brze brodove, hidrokrilce i turističke brodove."  
I.Caglević:"Kiosk "Jadrolinije" na "Vrilu" bi trebalo maknuti jer je tamo uvijek gužva, ne 
može tamo biti zaustavljanje…"  
A.Kirigin:"Kiosk je na privatnom zemljištu, auti u tom dijelu ne bi se smjeli zaustavljati." 
 
 

AD 3. 
 
 
Predsjedavajući je dao riječ gradonačelniku koji je uvodno istakao:"Dane su bilješke, one su 
razumne i vidljive, Proračun je 40.619.000,00 kuna, nastojali smo ga maksimalno uskladiti da 
svi budu zadovoljni, nastojali smo svima udovoljiti". 



Voditeljica Službe za financije i proračun M.Mihovilović:"U odnosu na rebalans Proračuna za 
2006. godinu predlaže se Proračun za 2007. godinu veći za 8.900.710,00 kuna ili 28%, te 
prijedlog Proračuna iznosi 40.619.000,00 kuna. Na povećanje Proračuna utjecali su povećani 
prihodi: od pomoći države i Županije u iznosu 8.720.000,00 kuna, od Fonda za zaštitu okoliša 
i drugih u iznosu od 680.000,00 kuna, povećana sredstva HBOR-a u iznosu od 5.000.000,00 
kuna i prihodi od priključaka na komunalnu infrastrukturu u iznosu 1.400.000,00 kuna. 
Zbrojeni svi navedeni prihodi i planirani zajam od 3.000.000,00 kuna iznose 19.545.000,00 
kuna, što znači da izvorni Proračun iznosi 21.074.000,00 kuna i on je naša realnost. Pored 
predviñenih programa za zadovoljavanje općih i javnih potreba šire društvene zajednice u 
obrazovanju, predškolskom obrazovanju, športu i kulturi vodilo se računa i o socijalnoj skrbi, 
pomoći političkim strankama, vjerskim zajednicama kao i o drugim potrebama grañana. 
Programi ulaganja u razvojne programe i tekuće održavanje komunalne infrastrukture iznose 
72% Proračuna. Najvažniji razvojni programi su: nastavak izgradnje sustava otpadnih voda u 
Splitskoj i Supetru, izgradnja školske sportske dvorane, asfaltiranje ulica, izgradnja javne 
rasvjete, vodovodne mreže, ulaganje u industrijsko-poslovnu zonu "Žedno-Drage",  sanacija 
deponija, te izrada urbanističkih planova ureñenja prostora. U posebnom dijelu Proračuna kao 
i u priloženim bilješkama detaljno su razrañeni programi po mjestima, korisnicima kao i 
izvori financiranja."    
Voditelj Službe komunale… I.Vranjičić je nastavio:"Rasprava na Poglavarstvu je bila duga, 
imali smo 46 miljuna zahtjeva što bi se sve htjelo, poslije su se prihodi malo 
preraspodelili….morali smo rezati sve zahtjeve i iznose da bi došli do balansa. U ovom 
trenutku kad izdvojimo velike kapitalne zahvate koje smo financijski zatvorili, a to je 
kanalizacija Splitska s sredstvima HBOR-a i Ministarstva mora, kanalizaciju Supetar smo 
zatvorili sa sredstvima od priključaka, kredita i sredstvima HBOR-a, i kad izuzmemo sportsku 
dvoranu koju ćemo financirati sredstvima države i Županije, ostatak je naša sitna izgradnja, a 
to je ureñenje ulica, javne rasvjete, šetnica, plaža. Kad se sve skupa slagalo, došlo se do toga 
da imamo malo prostora za velike planove što bi još trebalo napraviti. Rad na Proračunu je 
pokazao da je primarno kroz zadaće gradske uprave naplatiti bilo koji dug koji se ima prema 
Gradu, jer je to jedini način da se može osigurati stabilnost poslovanja Grada. U odnosu na 
program izgradnje objekata u 2007. godini dat Vam je i program izgradnje do 2009. godine. 
Ove stvari je jako teško planirati kad nisu osigurana sredstva. Iz ovog zbirnog programa 
izvučen je program gradnje objekata za 2007. koji se odnosi na objekte 
infrastrukture…nastojalo se sve obuhvatiti, razraditi, s time da je kod razrade bilo primarno 
ono što nije realizirano u 2006. godini. Za neke stvari nismo mogli planirati stvarno potrebna 
sredstva, tako da će se za šetnicu moći minimalno izvesti radovi za 350.000,00 kuna…Nadam 
se da ćemo sa nekim zahvatima unutar uprave doći do nivoa realizacije plana u odnosu na ono 
što se dogañalo proteklih godina, te da ćemo uspjeti osigurati kanale sredstava iz 
predpristupnih fondova i ostalih, da bi se rebalansom izvršila preraspodjela sredstava." 
B.Jašić:"Kad pogledate ove silne papire vidi se da se uložilo puno truda, vremena i novca, ali 
sve skupa je jako nepregledno za nas laike, na to već godinama upozoravamo. Svugdje se daje 
indeksacija i cifre u odnosu na Proračun, to nije problem napraviti. Mi smo u SDP-u 
pregledali Proračun, osobno mislim da je prenapuhan, realno će biti manji nego prošle godine,  
a onda ne možemo govoriti o razvoju. U prihodovnoj strani-pitanje poreza je teško 
predvidjeti, mislim da je moglo biti znatno više zbog povećanja poreza….." 
M.Mihovilović:"Za nas na otocima neće biti većih povećanja, jer mi iz tog dijela imamo već 
dio HBOR-a, računamo eventualno na 200-300 tisuća kuna na bismo dobili, taj porez ide 
prema mjestu prebivališta a ne prema lociranju pravnih subjekata, to je porez na dohodak, a 
porez na dobit je  200 tisuća, tako kad stavimo minus i plus računamo na 200-300 tisuća .." 
B.Jašić:"Porez od kuća za odmor svake godine figurira, a nikad se ne realizira.."  
M.Mihovilović:"On se realizira u iznosima koje mi stavimo, ti su dugovi koji ostaju 3 puta 
veći, on se kreće oko 800.000,00 kuna" 
B.Jašić:"Prihod od imovine je nešto smanjen kao i od administrativnih pristojbi…" 
M.Mihovilović:"Kod pristojbi i općih stvari smo se rukovodili prema uputama Ministarstva 
financija, oni nam daju gabarite, a ovu godinu su neke vrste poreza pale a neke su se digle.." 



B.Jašić:"Što se tiče komunalne naknade, neki porast je tu, ali  bi trebalo biti puno više..ova tri 
miljuna uvijek figuriraju, a nikad se ne realiziraju..nema razloga na napuhujemo Proračun, 
rashodovna strana, u plaćama sam vidio porast, nema obrazloženja za to…" 
M.Mihovilović:"Ako gledate ukupni dio, obuhvaćene su naše plaće, plaće vrtića, a  knjižnica 
je sad na našem Proračunu. Svaki korisnik ima svoj Proračun iz kojeg se sve vidi." 
B.Jašić:"Za održavanje zgrada su takoñer velike cifre, stavka 3232 je dosta velika…" 
M.Mihovilović:"To se odnosi na sanaciju Doma socijalne skrbi, moramo sanirati krov i 
zatvore, nešto se odnosi na sanaciju veterinarske zgrade i ostaloga, pa se skupi.." 
B.Jašić:"Zašto je održavanje "Malog placa" od 40.000,00 veće nego održavanje "Velog 
placa" 30.000,00 kuna…" 
A.Kirigin:"Na "Veli plac" smo ovu godinu uložili 200.000,00 kuna." 
B.Jašić:"Pojasnite na strani 8 ovo oko intelektualnih usluga, to je takoñer velika stavka.." 
M.Mirjana:"Pod intelektualne usluge spada i izrada geodetskih podloga, izrada projekata, 
elaborata, kao i dokumentacija za pristupne fondove, a moramo raditi i procjenu imovine." 
B.Jašić:"Voñenje komunalne naknade, nije mi jasno ovih 216.000,00 kuna, to nekome 
posebno plaćamo zato što radi za Grad.." 
M.Mihovilović:"Plaćamo KD "Grad" jer oni to rade za nas." 
B.Jašić:"Što se tiče sportskih klubova, mislim da svi mogu biti zadovoljni, ugodno sam 
iznenañen jer vidim donaciju za Udrugu antifašista, za Dom zdravlja mislim da treba dobiti 
kao i Župni ured, jer Supetar mora dati inicijativu svim drugim općinama radi Doma zdravlja, 
što znači konto 3822 - kapitalne donacije KD "Grad". 
M.Mihovilović:"Znate da je KD uzelo čistilicu i auto, mi kao  osnivač doznačujemo njihove 
rate." 
B.Jašić:"Što se tiče sportske dvorane..nismo kupili ni zemlju koliko čujem.." 
A.Kirigin:"Mi smo od Ivice Matulića kupili parcelu od 600m2, napravili smo projektnu 
dokumentaciju, sad se radi izvedbeni projekt i ide se u natječaj. Država je obećala 3 miljuna, 
Županija 2 miljuna, u prvom kvartalu sljedeće godine bi trebali započeti radovi." 
B.Jašić:"Nije mi jasno što će se raditi na tržnici, a pumpa se više i ne spominje.." 
A.Kirigin:"Pumpa nije naša ali na tome intenzivno radimo, imali smo sastanak s INO-m i 
privatnikom, Ina je zainteresirana da bi premjestila svoju pumpu na područje "Bračanke", a 
privatnik radi projektnu dokumentaciju za Trokut, odnosno postoji mogućnost da se on spusti 
malo niže, sjeverozapadno od industrijske zone." 
B.Jašić:"Mislim da Proračun neće biti ostvaren, razvoj Supetra nas opterećuje, mi nemamo 
socijalnog programa ni socijalnu sliku grada, neki pomaci postoje,  osobno neću biti protiv, a 
biti ću suzdržan kod glasovanja." 
P.Glušević:"Ja sam ogorčen na neke stvari, predlažem Poglavarstvu da ubuduće pri 
donošenju proračunskih sredstava u svezi sportskih udruga donese kriterije i da ravnomjernije 
rasporedi sredstva, pa nećemo imati nesrazmjer da NK "Jadran" ima 400.000,00, a "Arbun" sa 
111 članova dobije samo  16.000,00 kuna, Karate klub isto 16.000,00 kuna, tražim da kriterij 
bude broj djece, njihovi uspjesi i onda sve drugo." 
M.Mihovilović:"Što se tiče NK "Jadran", oni intenzivno rade cijelu godinu, imaju uzraste od 
pionira, kadeta, juniora i seniora, ima 150 djece u raznim uzrastima, stalno putuju na 
utakmice van Brača.." 
P.Glušević:"Putovali bi i mi da imamo para, Arbun ima 111 članova, neznatno manje od 
"Jadrana". Da li je moguće da se školska sportska dvorana proširi 3-4 metra da bude prostora 
za sve sportove?" 
A.Kirigin:"Da je bilo moguće,  proširili bi je na početku…" 
Š.Dragičević:"Po pitanju "Stare tržnice" što se namjerava raditi?" 
I.Vranjičić:"Već dvije godine pokušavamo urediti stanje na "Staroj tržnici" s pozicije 
štandova i svih drugih stvari…jedna varijanta je bila da tržnicu uredimo na drugi način s 
pristupom kroz park sa strane, no s obzirom na činjenicu neraščišćenog vlasništva nad 
parkom unutar rada na ureñenju tržnice trebalo bi izvesti radove rekonstrukcije vodovodne 
mreže, cijev bi išla od "Bračanke" preko Perivoja i trebala bi se spojiti na ulici M.Vodanovića 
radi prstena "Vodovoda". … tržnicu bi trebalo urediti kao trg, napraviti projekt." 



Š.Dragičević:"Prihod od državnih biljega, postoji izravni kod kupnje i prihod koji dobivamo 
izravno iz Proračuna. Interesira me prodaja državnih biljega, čiji je to prihod?" 
M.Mihovilović:"Prihod se dijeli izmeñu država i grada, nama ostaje 60%, u planiranju smo se 
rukovodili prema uputstvu Min.financija." 
Š.Dragičević:"Čini mi se da je to nerealno, trebalo bi biti više, ja bih napravio provjeru, zna 
se gdje se prodaju biljezi, koliko je prodano i koliki je  prihod koji nama pripada.." 
B.Jašić:"Mislim da bi trebalo poticati inicijativu oko predpristupnih fondova, da li imamo 
programe za dobiti te pare, to su kvalitetni novci… 
N.Sinovčić:"Organizirano je puno seminara na kojima se pokušava obučiti ljude da prave 
programe, da li je netko iz Grada upućen na takav seminar da se osposobi da kvalitetno 
napravi program, to je ključno pitanje, najlakše je s nekim sklopiti ugovor bez obaveze.." 
A.Kirigin:"Mi smo napravili ugovor s "Momag", na tome radi dr. Ramić s ekipom, 
kandidirali smo pet projekata, prvi dio posla smo već napravili, prvi korak je odrañen da bi 
mogli ući u posao. Drugi korak posla kojeg treba odraditi vrijedan je 150.000,00 kuna. Da 
bismo taj korak napravili, moramo raspisati natječaj kod poznatih firmi koje se bave izradom 
programa. Razgovarali smo s 2-3 firme, poslije Nove godine ćemo raspisati natječaj i 
napraviti kompletnu proceduru da bi ušli u taj dio programa Evrope. Ni na nivou Županije 
nema kvalitetnih osoba koje bi napravile programe, mi ipak na tome radimo, dr. Ramić je 
rekao da će se platiti onog momenta kad se dobiju novci od Fonda, ne plaća se  unaprijed.." 
Dr.Buljević:"Neka Poglavarstvo raspravlja o tome i neka zauzme stav.." 
I.Vranjičić:"To je stavljeno u poziciju Proračuna da bi se moglo ići u nabavu, jasno mi je što 
je gospodin Sinovčić htio reći, da je kvalitetnije imati unutarnje snage koje to mogu obraditi." 
N.Sinovčić:"Netko mora pratiti što se sve može i gdje se može tražiti, neko se mora time 
sustavno baviti i pratiti programe da bi mogli pravilno reagirati.." 
J.Krstulović:"Ja bih pripomenuo svoju diskusiju s zadnje sjednice GV na kojoj sam rekao da 
smo prošlu godinu radili rebalans za 12 miljuna, ove godine za miljun kuna, i rečeno je da je 
28 miljuna objekcija oko koje se moramo vrtiti, da bi ponovo danas punudili Proračun od 40 
miljuna. Ovih 12 miljuna stoji na staklenim nogama, garancije od države su na riječima a ne u 
dokumentima. Ovaj prijedlog zaslužuje da ga se tretira s dvije pozicije, jednom objektivnom u 
okvirima mogućnosti što mi možemo i što nam je obećano, a na čemu ne bi trebali graditi 
vizije Supetra. Sva kapitalna ulaganja vezana su za sredstva iz države, Županije, fondova, a to 
je upitno. Čini mi se da je izostala i vizija toga što mi hoćemo u 2007. Ja bih radije da su  
Poglavarstvo i gradonačelnik izašli s opredjeljenjem za 2007. godinu u kojoj će težište napora 
i ulaganja usmjeriti prema tome i boriti se do kraja. U plimi zahtjeva i obaveza koje treba 
završavati mi se izgubimo, ostajemo bez vizije kapitalnih ulaganja i strategije koju trebamo 
usvojiti koncenzusom. Prostorni plan bi trebao poduprijeti što želimo i što nam daje osnovu 
za razvoj. U tom smislu čini mi se da ne radimo dobro, da zadovoljavamo formu koja ne daje 
ni milimetar napretka i zato se ne mogu pomiriti s ovim brojkama…moramo vidjeti korake 
kako ćemo u kreditnim i drugim obvezama i aranžmanima trećih osoba, u razgovorima s 
mogućim ulagačima, tražiti rješenja koja Supetru trebaju, a koje Supetar iz Proračuna ne 
može realizirati. Mi se dovodimo do iznosa 14 miljuna  za upravu i administraciju, odnosno 
fiksne troškove koje treba pokriti, i već u startu imamo 50% podijeljenih para. U suštini s 
ovim što je izneseno ne mogu se pomiriti, to nije dobar put, mi nemamo dovoljno vizija ni 
programa, a sve manje ostaje slobodnih mogućnosti za ulaganje i razvoj." 
A.Kirigin:"Ja sam  govorio da bi naš Proračun bez donacija trebao biti 21 miljun i da je to 
realno stanje Grada bez ikakve pomoći sa strane. U ovom momentu ne možemo imati 
ugovore ni pisane dokumente gdje nam Ministarstvo, Županija ili bilo tko može donirati, iako 
smo dobili obećanja da ćemo za dvoranu dobiti 5 miljuna, za kanalizaciju 3 miljuna, kad se 
zbroji HBOR i sve ostalo, doći ćemo do brojke 17-19 miljuna koje moramo prikazati u 
Proračunu, pa smo tako došli do 40.619.000,00 kuna. U slučaju da ne dobijemo sredstva, ono 
što je planirano iz tih sredstava neće se raditi. Smatram da ništa nismo napuhali, na tri 
Poglavarstva smo smanjivali iznose da bi doveli do balansa." 
J.Krstulović:"Slažem se s tobom, ali imamo situaciju koja se dogodila prošlu godinu, a ovaj 
Proračun ne daje ni početni ni završni odgovor na novonastalu situaciju. Mi igramo pasivnu 
igru, zatečeni smo stanjem i ne odgovaramo na to pitanje." 



A.Buljević:"..Činjenica je da novih prihoda nema, da ih ima mogli bismo razgovarati, veći 
zahvati se mogu ostvariti jedino na ovaj način. Koji je grad mogao ući u investicije, a da nije 
dobio potporu države.." 
J.Krstulović:"Nemoguće je, ali mi dolazimo u situaciju da ćemo 31.12.2007. godine znati da 
li su donacije realizirane ili ne, u tome je problem." 
A.Kirigin:"Trebamo znati da je Grad Supetar najveća firma na Braču, svaki mjesec 85 ljudi 
prima plaću, 47 u KD "Grad", 22 u vrtiću, 10 u upravi, 5 u DVD, 2 u knjižnici, računajte 
koliko mjesečno moramo dati za podmiriti troškove." 
A.Buljević:"Stalno upozoravam na Poglavarstvu, i ovaj Proračun čini 50% komunalnog 
doprinosa, što će biti kad ga ne bude, a tolika su opterećenja Grada. To nije problem samo 
lokalne samouprave nego i države koja smatra da ovako treba financirati lok.samoupravu jer 
su sredstva nedostatna za socijalu i sve, i ako želimo održati standard koji želimo. Možemo 
raspravljati o tome da li su sredstva koja nas pripadaju ostvarena, da to bude primjedba, zašto 
sredstva za porez na vikendice nisu realizirana..to se nastoji oživjeti, ali teško ide. Bilo je 
primjedaba za naplatu javne površine, pa smo došli do 90% naplate, problem je bio s 
komunalnom naknadom, sredstva koja se planiraju su nedostatna za standard. U dijelu u 
kojem možemo utjecati na naplatu, treba se potruditi da se što više realizira. Ja sam protiv 
širenja Supetra, ne znam kako ćemo pratiti infrastrukturu, platiti puteve, tko će sve to 
financirati.." 
J.Krstulović:"Imaš moju podršku za sve što si rekao, na bazi toga skontiraj kolika 
odgovornost stoji na nama i kako se moramo ponašati." 
P.Glušević:"Vidim predviñena sredstva za deponij Kupinovica, u nekim krugovima čujem da 
ima lobiranja da bi pretovarna stanica išla Tomiću, on čini veliki pritisak, da se ne dogodi 
apsurd da Supetar vozi smeće u njega, da mu za to plaća, da bi ga on za dva dana preko 
Supetra vozio u Split." 
A.Kirigin:"Po županijskom prijedlogu prostornog plana je pretovarna stanica u Gornjem 
Humcu. Istraživanja koja su provedena su pokazala da bi na sjevernom dijelu otoka, odnosno 
na području Supetra trebala biti još jedna pretovarna stanica. Mi smo dali primjedbu na 
županijski prostorni plan gdje tražimo da se na Kupinovici stavi pretovarna stanica, koja bi u 
ovom momentu možda bila pomoćna pretovarna stanica, a kako će se kasnije regulirati 
prikupljanje i gospodarenje otpadom, vidjet ćemo. Činjenice su da je veliki gubitak na 
transportu, prijevoz  je 64 kilometra poći vratiti se natrag…u ovom dijelu bi trebalo ići za 
Postira, Supetar, Sutivan, Milnu i Nerežišća, ovih pet naselja je dovedeno u situaciju da bi  
trebali plaćati duplu cijenu, a mi smo već kupili prešu gdje bi 5 tura sveli u jednu." 
A.Buljević:"Imali smo studiju koja je pokazala da je najjeftinija pretovarna Stanica u Supetru, 
a bili bi jeftiniji za 30%.." 
F.Domančić:"Želim govoriti o politici prihoda i rashoda. Iz diskusije kolega mislim da ćemo 
vrlo teško ostvariti ovaj Proračun. Moramo se maksimalno zauzeti, Službe moraju raditi da se 
Proračun puni kako se mora. Imamo stavki gdje se sredstva mogu naplatiti a ne naplaćuju se. 
Ako plaćamo 80 ljudi onda moramo imati i rezultate, osim toga moramo uštedjeti svaku kunu 
koja je u Proračunu, a čini mi se da olako prelazimo preko nekih stavki i računa koji nisu 
realizirani. Apeliram na Poglavarstvo i Stručne službe da maksimalno štede i maksimalno 
naplaćuju što se mora, a moramo  smanjivati onima koji nisu pokazali rezultate i 
aktivnost…da ne govorim o javnim površinama, da li su one ureñene, da li se čiste, da li su 
cijene realne. Mi ne možemo puno napraviti s Proračunom, meni donacije nisu ništa, meni je 
Proračun 28 miljuna a sve ostalo ako bude….štednja na svemu, moramo voditi računa o tome, 
Proračun možemo ostvariti ako se založimo." 
I.Caglević:"Ako proñe do Uskrsa prostorni plan, mogao bi se napuniti, jer će početi gradnja.." 
A.Kirigin:"Kad proñe plan, tada nastupa moratorij, jer prostornim planom svi drugi planovi 
se stavljaju van snage i mi moramo raditi urbanistički plan ureñenja i DPU.  
Š.Dragičević:"I tako dok donesemo dva plana proñe nam cijeli život, jer nam za to treba 
dvadeset godina, to nije normalno." 
 
 
 



 
Završetkom raspravljanja i nakon  toga provedenog glasovanja s 9 glasova ZA i  3   
SUZDRŽANA, usvajaju se "Odluka o primicima i izdacima  Proračuna Grada Supetra 
za 2007. godinu" i "Odluka o izvršenju Proračuna Grada Supetra za 2007. godinu". 
 

 
   
Završeno u 19,00 sati 
                                                                                PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
                                                                                             dr. Andrija Buljević v.r. 
Zapisnik sastavila gradska uprava  
prema tonskom zapisu sa sjednice 
  


